
Protokół nr XXIV/20 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 13 sierpnia 2020 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

O godzinie 10:08 Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Peroński otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram dwudziestą czwartą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. Powitał wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział 

czternastu radnych, w związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Dawid Szymczak 

13. Grzegorz Tyrakowski 

14. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta 

Węgliniec Mariusz Wieczorek wniósł o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały nr 714/XXXV/14 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 sierpnia 2014r. w 

sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 

Węgliniec i zdjęcie z porządku uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu gminy Węgliniec.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Fedyczkowska 

 

Po przegłosowaniu zmienionego porządku obrad głos zabrał radny Waldemar Błauciak. 

Zwrócił się z zapytaniem czy powinno się podejmować uchwałę w sprawie wyboru nowego 

Przewodniczącego Rady skoro nie ma w porządku obrad uchwały o przyjęciu rezygnacji 

poprzedniego Przewodniczącego. Odpowiedzi udzieliła przybyła na posiedzenie adwokat Pani 

Małgorzata Bąk. Wyjaśniła, że Pan Piechota nie zrezygnował z funkcji Przewodniczącego tylko 



złożył rezygnację z mandatu radnego. Konsekwencją rezygnacji z mandatu radnego jest 

postanowienie Komisarza Wyborczego o wygaśnięciu mandatu, więc nie ma konieczności 

podejmowania uchwały o rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU SESJI Z DNIA 23 LIPCA 2020R.  

Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z 

dnia 23.07.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Fedyczkowska 

 
Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. Prowadzący obrady 

przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że jeżeli 

będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W przypadku 

braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana pisemna odpowiedź. 

 

Wiceprzewodniczący przystąpił do realizacji BLOKU UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w 

następującej kolejności: 

 

1. w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Węglińca 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym Rada wybiera ze swojego grona Przewodniczącego bezwzględną większością głosów 

w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, w głosowaniu tajnym i poprosił 

radnych o zgłaszanie kandydatów na w/w funkcję.  

Radny Dawid Szymczak zgłosił kandydaturę radnego Marka Wawrzynka, który wyraził zgodę, 

a  radny Waldemar Błauciak zgłosił kandydaturę radnego Dawida Szymczaka, który nie wyraził 

zgody.  

 

Ponieważ nie było więcej zgłoszeń Wiceprzewodniczący Rady zamknęł listę kandydatów i 

przyjął ją przez aklamację a następnie poinformował, iż należy dokonać wyboru Komisji 

Skrutacyjnej i zaproponował aby komisja ta liczyła 3 osoby. 

Radny Stanisław Papież zgłosił kandydaturę radnej Bogumiły Glonek, która wyraziła zgodę. 

Radny Marek Wawrzynek zgłosił radnego Dawida Szymczaka, który wyraził zgodę a radny 

Andrzej Fink zgłosił kandydaturę radnego Łukasza Pańków, który również wyraził zgodę.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie zamknięcia listy zgłoszonych kandydatur do Komisji 

Skrutacyjnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Fedyczkowska 



Prowadzący obrady ogłosił przerwę aby Komisja Skrutacyjna mogła się ukonstytuować i 

przygotować karty do głosowania.  

 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Bogumiła Glonek wyjaśniła, że członkowie 

komisji rozdadzą wszystkim radnym opieczętowane karty do głosowania z umieszczonym na 

nich imieniem i nazwiskiem zgłoszonego kandydata. Każdy z głosujących stawia tylko jeden 

znak „X” w kratce albo „za” albo „przeciw” lub „wstrzymuję się”. Następnie Przewodnicząca 

Komisji Skrutacyjnej wyczytywała z listy obecności po kolei radnych, którzy w specjalnie 

wyznaczonym miejscu wypełnili kartę do głosowania a następnie wrzucili ją do urny. Gdy 

wszyscy radni oddali swój głos nastąpiła przerwa w obradach, podczas której Komisja 

Skrutacyjna przystąpiła do ustalenia wyników głosowania i sporządzenia protokołu.  

 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół zawierający 

wyniki wyborów (zał. nr 4). Kandydat radny Marek Wawrzynek otrzymał 8 głosów „za” i 5 

głosów „wstrzymuję się”. Wobec powyższego, Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że, radny 

Marek Wawrzynek uzyskał bezwzględną większość głosów i został wybrany na 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Węglińca.  

Kończąc procedurę wyboru, prowadzący sesję Jerzy Peroński odczytał treść uchwały nr 

344/XXIV/20 z dnia 23 lipca 2020 r w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Węglińca. (uchwała ta stanowi zał. nr 5). Radni przystąpili do głosowania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Fedyczkowska 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Peroński przekazał dalsze prowadzenie obrad sesji nowo 

wybranemu Przewodniczącemu. 

 

Nowo wybrany Przewodniczący Rady Marek Wawrzynek podziękował za wybór i poprosił o 

współpracę. Następnie przekazał, że z powodu nowej funkcji nie może być już członkiem ani 

Przewodniczącym Komisji Gospodarczej, jak również członkiem Komisji Rewizyjnej, w 

związku z tym należy wybrać nowych członków tych komisji. Dodał, że czekają nas wybory 

uzupełniające do rady i chciałby umożliwić nowemu radnemu uczestnictwo w którejś z tych  

komisji. Radny Dawid Szymczak stwierdził, że musi być wybrany nowy Przewodniczący 

Komisji Gospodarczej, natomiast nie trzeba uzupełniać składu, można pozostać przy składzie 

pięcioosobowym i dać szansę nowemu radnemu zasilenia tej komisji. Należało by wybrać 

nowego członka Komisji Rewizyjnej. Odnosząc się do tej wypowiedzi Burmistrz przekazał, że 

nie ma konieczności wyboru nowego członka Komisji Rewizyjnej, że można tego dokonać po 

wyborach uzupełniających do rady. Aby wyjaśnić niejasności poproszono o zabranie głosu 

Panią adwokat Małgorzatę Bąk. Pani adwokat wyjaśniła, że w przepisach prawa a w 

szczególności ustawy o samorządzie gminnym nie ma podanego terminu w jakim należy 

dokonać wewnętrznych wyborów uzupełniających skład komisji. Przypomniała jedynie, że w 

składzie Komisji Rewizyjnej muszą się znajdować przedstawiciele wszystkich klubów 

radnych. Odpowiadając na pytania radnych przekazała, że w jej ocenie komisje mogą 

obradować w niepełnym składzie o ile jest kworum i możliwość podejmowania decyzji 

większością głosów, co wynika ze statutu. Po krótkiej dyskusji i przerwie, radni przystąpili do 



głosowania w sprawie przyjęcia wniosku w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 3 

projektów uchwał: 1. w sprawie zmiany uchwały nr 59/VII/19 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 

21 marca 2019 r. w sprawie powołania członków stałych komisji Rady Miejskiej Węglińca 2. 

w sprawie zmiany uchwały nr 60/VII/19 Rady Miejskiej Węglińca w sprawie wyboru 

przewodniczących stałych komisji Rady Miejskiej Węglińca 3. w sprawie zmiany uchwały nr 

61/VII/19 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie powołania członków 

Komisji Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Fedyczkowska 

 

2. w sprawie zmian w budżecie 

Przewodniczący Rady Marek Wawrzynek przypomniał, że przed sesją odbyło się posiedzenie 

Komisji Gospodarczej, na którym omawiano projekt uchwały. Następnie głos zabrała Pani 

Skarbnik, która przekazała, że zmiany w budżecie dotyczą m.in. zabezpieczenia środków na 

montaż monitoringu wizyjnego na PSZOK w Węglińcu (17 000zł), zwiększenia środków na 

budowę żłobko-przedszkola (7 600zł), dotacji z budżetu państwa na realizację zadań własnych- 

wypłatę dodatku dla pracowników socjalnych (10 416 zł), zmniejszenia wydatków na wypłatę 

dodatkowego wynagrodzenia rocznego w niektórych jednostkach oświatowych (6 584 zł), 

zmniejszenia wydatków na organizację drobnych imprez kulturalnych przez MGOK w 

Węglińcu (7 600 zł). Pytań nie było, więc po przekazaniu przez Wiceprzewodniczącego 

Komisji Gospodarczej Waldemara Błauciaka informacji o pozytywnym zaopiniowaniu 

projektu uchwały, radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Fedyczkowska 

Rada podjęła uchwałę nr 345/XXIV/20 w sprawie zmian w budżecie (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 6). 

 

3. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową  

Na prośbę przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarczej przekazał, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał w sprawie umowy dzierżawy 6 głosami 

„za”. Pytań nie było więc radni przystąpili do blokowego głosowania w sprawie podjęcia 

uchwał. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Fedyczkowska 

Rada podjęła uchwałę nr 346/XXIV/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę 

kubaturową (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 7). 

 

4. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Rada podjęła uchwałę nr 347/XXIV/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8). 

 

5. w sprawie zmiany Uchwały nr 714/XXXV/14 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 28 

sierpnia 2014r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Węgliniec 

Głos zabrał Burmistrz. Przekazał, że zmieniamy poprzednią uchwałę w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. Korekty wynikają 

z wniosków, jakie wypłynęły, po zeszłorocznej ocenie pracy Komisji Mieszkaniowej. Zmiany 

te są bardzo potrzebne i ułatwią pracę i podejmowanie ważnych decyzji. Jako kolejny głos 

zabrał Dyrektor ZUK Pan Krzysztof Polewski. Przekazał on zebranym, że wprowadzone  

zmiany przede wszystkim rozdzielają  lokale mieszkalne i lokale socjalne, czego nie było we 

wcześniejszej uchwale. Do tej pory było to połączone i w przypadku lokali socjalnych można 

było wskazywać lokale tylko i wyłącznie osobą, które posiadały wyrok w sprawie do lokalu 

socjalnego, co zamykało drogę Komisji Mieszkaniowej i Burmistrzowi do szybkiego 

reagowania na zdarzenia losowe. W uchwale są jeszcze trzy zmiany porządkowe. Jedna dotyczy 

zapisów RODO, druga lokali tzw. niesamodzielnych a trzecia zajmowania lokali socjalnych i 

obowiązku opuszczenia przez najemcę.  

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarczej Waldemar Błauciak przekazał, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań nie było więc radni przystąpili do głosowania 

w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Fedyczkowska 

Rada podjęła uchwałę nr 348/XXIV/20 w sprawie zmiany Uchwały nr 714/XXXV/14 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 28 sierpnia 2014r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 9). 

 

6. w sprawie zmiany uchwały nr 59/VII/19 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 21 marca 

2019 r. w sprawie powołania członków stałych komisji Rady Miejskiej Węglińca 



Przewodniczący Rady przekazał, że uchwała dotyczy wykreślenia jego osoby ze składu 

Komisji Gospodarczej. Pytań nie było, więc radni od razu przystąpili do głosowania w sprawie 

podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Fedyczkowska 

Rada podjęła uchwałę nr 349/XXIV/20 w sprawie zmiany uchwały nr 59/VII/19 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie powołania członków stałych komisji 

Rady Miejskiej Węglińca (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10). 

 

8. w sprawie zmiany uchwały nr 60/VII/19 Rady Miejskiej Węglińca w sprawie wyboru 

przewodniczących stałych komisji Rady Miejskiej Węglińca 

Przewodniczący Rady przekazał, że nie uzupełniamy składu komisji, tylko wybieramy nowego 

Przewodniczącego, aby komisja mogła obradować. Poprosił o zgłaszanie kandydatur. Radny 

Waldemar Błauciak zgłosił kandydaturę radnego Dawida Szymczaka, który nie wyraził zgody 

a Przewodniczący Rady Marek Wawrzynek zgłosił kandydaturę radnego Łukasza Pańków, 

który wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie było, więc przystąpiono do głosowania w sprawie 

podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 

Maria Fedyczkowska 

Rada podjęła uchwałę nr 350/XXIV/20 w sprawie zmiany uchwały nr 60/VII/19 Rady 

Miejskiej Węglińca w sprawie wyboru przewodniczących stałych komisji Rady Miejskiej 

Węglińca (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11). 

 

9. w sprawie zmiany uchwały nr 61/VII/19 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 21 marca 

2019 r. w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący przekazał, że uchwała jest konsekwencją przyjęcia przez niego nowej funkcji. 

Ponieważ był również członkiem Komisji Rewizyjnej, należy wykreślić jego osobę ze składu 

komisji. Pytań nie było więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław 

Piątka, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (1) 



Maria Fedyczkowska 

Rada podjęła uchwałę nr 351/XXIV/20 w sprawie zmiany uchwały nr 61/VII/19 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie powołania członków Komisji 

Rewizyjnej (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12). 

 
Po zakończeniu bloku uchwał przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie 

którego, przekazano, że komisje nie wypracowały żadnych wniosków, następnie zapoznano się z 

korespondencją skierowaną do rady w okresie międzysesyjnym. 
 

W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz uzupełniając pisemną odpowiedź na 

zapytanie radnej Bogumiły Glonek przekazał, że w okresie zimowym, systemem gospodarczym,  

wykorzystując potencjał naszych pracowników, uda się wykończyć pomieszczenie w Domu Kultury w 

Jagodzinie. Następnie odnosząc się do zapytania radnego Łukasza Pańków przekazał, że łącznik 

między ul. Partyzantów a Wojska Polskiego w najbardziej newralgicznych miejscach został uprzątnięty 

i na dzień dzisiejszy jest możliwość przejścia. Odnosząc się do kolejnego zapytania przekazał, że jeśli 

chodzi o wydłużenie czasu, w jakim jest wystawiany kontener na odpady wielkogabarytowe w 

Jagodzinie, można wydłużyć maksymalnie do godziny 17:00, gdyż do 18:00 kontener musi być 

dostarczony do Lubania. Następnie Burmistrz poruszył temat budowy chodnika przy drodze 296 w 

Czerwonej Wodzie i wycinki drzew przy placu zabaw w Jagodzinie. 

 W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 
➢ Radny Dawid Szymczak poprosił o poprawę oświetlenia na ul. Konopnickiej w Starym 

Węglińcu, zaproszenie na sesję zarządców wspólnot ze Starego Węglińca i poruszył temat 

uchwały w sprawie sprzedaży lokali z zasobów gminy. 

➢ Radny Andrzej Fink zgłosił bałagan koło kontenerów z PCK w Węglińcu, poprosił o 

zabezpieczenie dębu na Skwerze Podolskim, posadzonego w 100 rocznicę odzyskania 

Niepodległości i poruszył temat ścieżki rowerowej. 

➢ Radny Stanisław Papież poprosił aby pamiętać o remoncie drogi 296 biegnącej przez 

Ruszów, poruszył temat oświetlenia ulicznego i uchwały dotyczącej przekazania placu 

OSP w Ruszowie. 

 

Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 11:55, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam dwudziestą czwartą sesję Rady 

Miejskiej Węglińca”. 

 

 

 

 

 

  Przewodniczący Rady 
 

 

                                                                                  Marek Wawrzynek 

  

 

 

 

 

 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


